

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada

(le français suit)

JUDGMENTS IN APPEAL AND LEAVE APPLICATIONS

March 5, 2014

For immediate release

OTTAWA – The Supreme Court of Canada has today deposited with the Registrar judgment in the following appeal and applications for leave to appeal.

JUGEMENTS SUR APPEL ET DEMANDES D'AUTORISATION

Le 5 mars 2015

Pour diffusion immédiate

OTTAWA – La Cour suprême du Canada a déposé aujourd'hui auprès du registraire les jugements dans l'appel et les demandes d'autorisation d'appel qui suivent.

APPEAL / APPEL

The judgment will be available shortly at: / Le jugement sera disponible sous peu à:

<http://scc-csc.lexum.com/scc-csc/en/nav.do>

<http://scc-csc.lexum.com/scc-csc/fr/nav.do>

35664 **Her Majesty the Queen v. Mark Edward Grant** (Man.)
2015 SCC 9 / 2015 CSC 9

Coram: Abella, Rothstein, Cromwell, Moldaver, Karakatsanis, Wagner, and Gascon JJ.

The appeal from the judgment of the Court of Appeal of Manitoba, Number AR 11-30-07585, 2013 MBCA 95, dated October 30, 2013, heard on November 14, 2014, is dismissed and the Court of Appeal's decision to order a new trial is upheld.

L'appel interjeté contre l'arrêt de la Cour d'appel du Manitoba, numéro AR 11-30-07585, 2013 MBCA 95, en date du 30 octobre 2013, entendu le 14 novembre 2014, est rejeté et la décision de la Cour d'appel d'ordonner la tenue d'un nouveau procès est confirmée.

APPLICATIONS FOR LEAVE / DEMANDES D'AUTORISATION :

Summaries of these cases are available at <http://scc-csc.lexum.com/scc-csc/news/en/item/4837/index.do>.

Les sommaires des causes peuvent être consultés à l'adresse suivante : <http://scc-csc>

GRANTED / ACCORDÉE

Derek Riesberry v. Her Majesty the Queen (Ont.) (Criminal) (As of Right/By Leave) ([36179](#))
Coram: McLachlin / Wagner / Gascon

DISMISSED / REJETÉES

Serge Banville et autres c. Sa Majesté la Reine (Qc) (Criminelle) (Autorisation) ([36197](#))
Coram: McLachlin / Wagner / Gascon

Jamuar Sharat Vijaya v. Her Majesty the Queen (Ont.) (Criminal) (By Leave) ([35826](#))
Coram: Rothstein / Cromwell / Moldaver

L.V.R. v. Her Majesty the Queen (B.C.) (Criminal) (By Leave) ([36161](#))
Coram: Rothstein / Cromwell / Moldaver

Her Majesty the Queen v. Rodney J. Gillis (N.B.) (Criminal) (By Leave) ([36164](#))
Coram: Rothstein / Cromwell / Moldaver

Helen Kim v. Andy Peredery (Ont.) (Civil) (By Leave) ([36182](#))
Coram: Rothstein / Cromwell / Moldaver

DISMISSED WITH COSTS / REJETÉES AVEC DÉPENS

Applied Consumer & Clinical Evaluations Inc. v. Vicky Karen Strudwick (Ont.) (Civil) (By Leave) ([36122](#))
(The application for leave to appeal is dismissed with costs in accordance with the Tariff of fees and disbursements set out in Schedule B of the *Rules of the Supreme Court of Canada*. /
La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens conformément au Tarif des honoraires et débours énoncés à l'annexe B des *Règles de la Cour suprême du Canada*.)
Coram: McLachlin / Wagner / Gascon

Total Oilfield Rentals Limited Partnership v. Attorney General of Canada (Alta.) (Civil) (By Leave) ([36128](#))
(The application for leave to appeal is dismissed with costs to the Attorney General of Canada. /
La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens en faveur du Procureur général du Canada.)
Coram: McLachlin / Wagner / Gascon

Kris Rana v. Unifund Assurance Company (Ont.) (Civil) (By Leave) ([36212](#))
Coram: McLachlin / Wagner / Gascon

Conseil des Innus de Ekuanitshit c. Procureur général du Canada, en sa qualité de juriconsulte du Conseil privé de Sa Majesté pour le Canada et autres (C.F.) (Civile) (Autorisation) ([36136](#))

Coram: McLachlin / Wagner / Gascon

Michael Peter Lorintt, named executor of the will of Ferenc Mihaly Boda, also known as Frank Boda, also known as Frank Mihaly Boda v. Lajos Ferenc Boda (B.C.) (Civil) (By Leave) ([36176](#))

Coram: McLachlin / Wagner / Gascon

Sunterra Beef Ltd. v Shell Canada Products and Shell Canada Limited (Alta.) (Civil) (By Leave) ([36126](#))

Coram: Rothstein / Cromwell / Moldaver

Minister of Revenue v. Inter-leasing, Inc. (Ont.) (Civil) (By Leave) ([36117](#))

Coram: Rothstein / Cromwell / Moldaver

Eian Gill v. Human Rights Tribunal of Ontario et al. (Ont.) (Civil) (By Leave) ([36152](#))

(The application for leave to appeal is dismissed with costs to the respondents the Hamilton Professional Fire Fighters' Association, International Association of Fire Fighters', Local 288 and the City of Hamilton. /

La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens aux intimés Hamilton Professional Fire Fighters' Association, International Association of Fire Fighters' Local 288 et la Ville de Hamilton.)

Coram: Rothstein / Cromwell / Moldaver

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada :

comments-commentaires@scc-csc.ca

(613) 995-4330